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Emne: Uttale - utbygging av fiberbreiband 
 
Til rette vedkommende 
 
Mitt firma er lokalisert på Vollom ca. 4 km fra Seim skole. Herfra driver jeg nasjonal konsulentvirksomhet 
basert på elektronisk kommunikasjon via internett. Dessverre må jeg ofte ta med PC til bekjente som bor 
i strøk av kommunen med adekvat bredbåndsdekning for å utveksle dokumenter av litt størrelse. 
 
Vollom ligger under sentralen på Myksvoll i en avstand av mer enn 4 km. Det er ført frem 0,6mm  
kobberline og gir på sitt beste 1,89 mbits/s ved nedlasting og skarve 0,3 mbits/s ved opplasting På tider 
av døgnet med stor trafikk faller hastigheten til under hhv 1 og 0,2 mbits/s. Landsgjennomsnittet for 
nedlasting er 20.4 mbits/s.  
 
Det oppfattes at når kommunen skriver første del av vegen på begge sider av fjorden fra Seim, mener 
den det området som dekkes av hovedsentralen på Åse. Det representerer ikke forbedringer for oss nord 
for Garvik/Li. 
 
BBK strakk ny høyspentlinje langs sør/vest-siden av fjorden for 2 år siden. De har etter det jeg erfarer tatt 
med fiberstamkabel på hele linjen utover. Med det som utgangspunkt bør det være relativt 
overkommelig både teknisk og økonomisk å tilby innbyggerne i denne del av kommunen fullgodt 
bredbånd slik at det kan utøves både næringsvirksomhet, utdanning, sosiale aktiviteter osv. på et teknisk 
nivå som er langt høyere - og som samsvarer med samfunnet ellers. 
 
Med hilsen 
 
Audun Rønn 
Conar AS   
 
 


